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[.es minimaux
maximalistes

- The maxi-monsters

EN VERITABLES PLASTICIENS, ILS DEVELOPPENT UN MOBILIER SCULPTURAL QUI,
S’IL REPOSE SUR UNE ECONOMIE FORMELLE, DEGAGE NEANMOINS UNE FORTE PRESENCE.

ARTISTS AT HEART, THEY CREATE SCULPTURAL MINIMALIST FURNITURE THAT,
DESPITE A FORMAL ECONOMY OF LINE, HAS A TRULY COMMANDING PRESENCE.

Johanna Grawunder

Architectures lumineuses
PROFIL
Partagée entre San Francisco et Milan depuis 2001, cette architecte
de formation a débuté sa carriére auprés d'Ettore Sottsass dans les
années 1980. Elle aime créer des objets 4 la frontiére de la sculpture
et du luminaire, jouant sur les variations de I'éclairage.
ACTUALITE
Designer de I'expérimentation, Johanna Grawunder produit chez
I'éditeur IMDA les plafonniers Circle Light et Slash aux couleurs
acidulées. L'exposition Big Sky i la Caipenters Workshop Gallery,
Iété dernier, présentait la Slab Table Lamp et la Corner Light, micro-
architec¢tures minimales ou la lumiére se propage par diffraction
et réflexion. Autre nouveauté, le meuble de rangement Boxy pour
Glas Iralia oti les leds viennent sublimer le verre coloré. M.G.

Line and light

PROFILE

An archite¢t by training, Johanna Grawunder got her $tart with Etrore
Sottsass in the Eighties and since 2001 has been dividing her time be-
tween Milan and San Francisco. She is fond of creating objects that play
on variations of light and are as much about sculpture as illumination.
WHAT'S NEW

Artrue experimental designer, she recently completed the brightdly colored
Cirele Light and Slash ceiling lamps for IMDA. The Big Sky exhibirion at
: o Carpenters Workshop Gallery in summer 2011 featured her Slab Table
 Corner Light | Lampand Corner Light, pared-down microstructures that emit light by dif-
- CARPENTERS WORKSHOP GALLERY | fractionand reflection. Even her new Boxy Storage furniture for Glas Iralia
=2 s ' lights up, with LEDs giving a glow to the tinted glass. M.G.

Photes: Lutz Sternstein (1} ; Thomas Maibender (1) ; Courtesy Carpenters Workshop Gallery [._‘L}; BeR [
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